
Shun Lee Catholic Secondary School
順利天主教中學

Secondary One Vacant Places Application 2025/2026
中一後補學位申請 (2025-2026)

Application procedures 申請程序

1. Applicants can download the application form at our school website (www.slcss.edu.hk) from 23 June
2025 to 8 July 2025 12:00 noon. 申請表可於2025年6月23日至2025年7月8日中午12:00，經本校網頁

(www.slcss.edu.hk)下載。

2. Applicants should return the application form in person to our school on 8 July 2025 (The day of releasing
allocation result) from 9:00 a.m. to 12:00 noon together with the following documents: 申請時限為2025
年7月8日(公佈中學學位分配結果日)上午9:00至中午12:00，遞交申請時須連同下列各項：

Remarks注意事項

1. Due to limited vacancies, if an interview is offered, applicants will be informed by phone within 30
minutes after the submission of application form. Parents do not need to call for enquiry. 由於後補學位有限，

本校會在收表後的半小時內，以電話聯絡合適的學生即日進行面試，家長不用個別查詢。

2. The interview will be conducted in both Cantonese and English with the applicant only. Written examination
is not required. It is not required to wear the school uniform. 面試以廣東話及英語進行，不設筆試，不用接

見家長，申請人毋須穿著校服。

3. Successful applicants for the S1 Vacant Places will be informed of the result on or before 9/7 while the
registration of the S1 Vacant Places must be completed on 10/7. Parents do not need to call for enquiry. 成功獲

得後補學位的申請人將在7月9日或之前收到校方通知，並須於7月10日到本校註冊，家長不用個別查詢

結果。

4. Submitted documents will only be used for the purpose of Secondary One Vacant Places Application. All
documents will not be returned and will be destroyed after the application process is completed. 所有已遞交的

申請表及相關資料，只用於中一後補學位申請用途，之後會銷毁，無論申請成功與否，一概不會發還。

i. A recent photo 1.5”x2” 近照一張 (1.5 吋 x2 吋)
ii. True copy and photocopy of the following (True copy will be returned immediately after

verification) 以下文件的正副本 (經核實後正本會即時發還):

a. Hong Kong Identity Card身份證明文件

b. S1 Allocation Slip 中一派位證

c. P5 to P6 Academic Reports 小五至小六成績表

d. Evidence of the Awards in the application form, maximum 3 items for each type (if
applicable) 申請表上獎項部份 (每類最多三項)(若適用)

e. Catholic Baptism / Confirmation Certificate (for Catholics only) 領洗紙/堅振 (天主教教

徒適用)

http://www.slcss.edu.hk
http://www.slcss.edu.hk

